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01.01 Velkomst og godkendelse af dagsorden. Dagsordenen blev godkendt. 

 
01.02 Tilretning og vedtagelse af årshjul samt plan for revidering af principper 

 
Trine præsenterede det nuværende årshjul med forslag til tilføjelser. Det foreslås, at Princip for 
skolehjem-samtaler og meddelsesbogen skal endelig besluttes på februar mødet. På de 
efterfølgende møder behandles ”Vision og værdier” og derefter Princip for skolerejser, lejrskoler 
og hytteture med målsætning om, at disse to principper endelig besluttes inden sommerferien. 
    
 

01.03 Orientering økonomi      
Skolens økonomi er grundlæggende god. Forbrugsprocenten ligger tæt på 100%. Det mindre 
overskud overføres til 2025 mhp. på at investere i nye legepladser.  
Der er sendt endnu en ansøg ind vedr. puljemidler til et udeområde for udskolingen. 
Trine fik ros for de tilknyttede kommentarer til økonomiposterne.  
   

01.04 Spisning  
      

01.05 Evaluering af Princip for skolehjem-samtaler samt meddelsesbogen. 
Ved samtalerne i 0. årgang var det meget godt, at der var et lokale, som børnene kunne sætte sig 
ind i, hvis der var behov for samtale uden barnet. 
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Side 2 

Fra 6. årgang er der positive tilbagemeldinger på, at det var muligt også at have samtale med 
naturfag- og sprogfagslærerne. Det blev også bemærket, at samtalerne afvikles meget forskelligt. 
 
7. årgang fortæller, at samtalerne blev oplevet som relevant, men måske behøver samtalerne ikke 
have deltagelse fra så mange lærere hvert år.     

 

Det blev også bemærket, at det kan være svært at vide, hvor ens barns faglige niveau ligger, hvis 

der ikke kommer tilbagemeldinger. Kunne der evt. tænkes i, at en faglærer skriver en status på 

periodens arbejde til forældrene, så forældrene selv kan tjekke ind hos eget barn? 

 

Den nuværende model kræver en stor mødeaktivitet for lærerne, så det kunne evt. tænkes, at 8. 

klasse blev afviklet med deltagelse af kun matematik- og dansklærer. På 8. klassetrin gives der 

karakterer. 

 

Det kunne være en ide at optimere månedsbrevene og ugeplanerne – der er erfaring fra nogle 

årgange, at det kan forebygge en lang række henvendelser. 

 
01.06 Evt. 

Opfølgende møde på mødet vedr. kommunikation mandag d. 20. januar kl. 17:00-19:30 
       
       

 

 


